
CHAN  TA  MACHINERY CHAN  TA  MACHINERY CHAN  TA  MACHINERY CHAN  TA  MACHINERY ＆ ELECTRIC  MFG. CO.,LTDELECTRIC  MFG. CO.,LTDELECTRIC  MFG. CO.,LTDELECTRIC  MFG. CO.,LTD

經濟部認可:高壓配電盤原製造廠家
10103005880號
品質國際認證
ISO 9001/CNS 12681； ISO 14001；
ISO 45001
實驗室認證 TAF 17025



公 司 概 況:

COMPANY   INTRODUCTION:

建大機電股份有限公司建大機電股份有限公司建大機電股份有限公司建大機電股份有限公司

地地地地 址址址址 : 台灣高雄市大寮區永芳里萬丹路台灣高雄市大寮區永芳里萬丹路台灣高雄市大寮區永芳里萬丹路台灣高雄市大寮區永芳里萬丹路333號號號號

電電電電 話話話話 : 886-7-7813163  Ext. 11,  E-mail: sjwu@chanta.com.tw

傳傳傳傳 真真真真 : 886-7-7813167

資本額資本額資本額資本額 : 5,000萬台幣萬台幣萬台幣萬台幣

員工人數員工人數員工人數員工人數 : 50

CHAN TA MACHINERY & ELECTRIC MFG. CO., LTD.

Address: No. 333, Wandan Rd., Daliao District, Kaohsiung, 831140, Taiwan

Tel.      : 886-7-7813163  Ext. 11,  E-mail: sjwu@chanta.com.tw

Fax      : 886-7-7813167

Capital : NT$ 50,000,000

Employee : 50



公司沿革
HISTORY
本公司係於1976年7月創立於高雄縣大寮鄉萬丹路333號，剛開始是配合

中船及台灣機械公司船舶廠所需船舶配電為主要業務，經增資改組後擴充

廠房，增添製造及品質檢驗設備，並做長期培植人才之計劃，開始生產高

壓配電設備，業務範圍逐漸擴及全省各地，並以設計週全、品質優良及適

時配合業主的工程進度需求，深受客戶及電機技師的肯定。

The company was founded in July 1976 at No. 333 Wandan Road, Daliao
Township, Kaohsiung County.

At first, our main business was to cooperate with the ship power distribution 
required by the shipyards of CSBC and Taiwan Machinery Company.

After the capital increase and reorganization, the factory was expanded, 
manufacturing and quality inspection equipment was added, and a long-term talent 
training plan was made. The company began to produce high-voltage power 
distribution equipment. The business scope gradually expanded to all parts of the 
province, with comprehensive design, excellent quality, and timely cooperation 
with the owners' needs. The project progress requirements are highly recognized 
by customers and electrical technicians.


